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Betreft: Schriftelijke vragen van CDA inzake studentenvereniging KoKo 

 
Geacht college, 
 
Studentenvereniging KoKo heeft middels een uitgebreide brief ons op de hoogte gesteld van het feit 
dat ze naarstig aan het zoeken zijn naar een nieuw verenigingslokaal. De huidige lokaliteit is verkocht 
en de nieuwe eigenaar heeft andere plannen met de gebouwen.  
Na meer dan 20 jaar wordt studentenvereniging KoKo ‘dakloos’ en komen meer dan 500 studenten 
‘op straat te staan’. 
Een van de oudste studentenvereniging van onze stad moet dus voor het eind van het jaar een nieuw 
onderkomen zien te vinden. 
 

1. Bent u op de hoogte van het feit dat de nieuwe eigenaar van de gebouwen aan de Botermijn 
eind 2022 geen huisvesting meer biedt aan studentenvereniging KoKo? 

 
2. Bent u het met het CDA Maastricht eens dat een studentenvereniging met een dermate 

groot ledenbestand niet “dakloos” kan zijn? 
 

3. Bent u het met het CDA Maastricht eens dat de gemeente Maastricht partner kan zijn in het 
zoeken naar een nieuwe geschikte locatie? Zo ja, op welke wijze kan worden samengewerkt 
en tot wie kan het bestuur van de studentenvereniging zich wenden? 

 
4. Bent u op de hoogte van de huisvestingswensen (grootte, eisen t.a.v. geluidshinder etc. etc..) 

van studentenvereniging KoKo?  
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